
    鬼之洗衣板鬼之洗衣板

宮崎市東南部海岸附近的青島(周長860公尺，高約6

公尺)的周圍環繞著一片長達8公里的波狀岩。從海中

隆起的水成岩長時間受到海浪的侵蝕，砂岩層層層堆

積形成現今如洗衣板的形狀，因而得名。

Validity: ALL SEASON
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Fukuoka | Kumamoto | Kagoshima | Miyazaki | Beppu

魅力魅力九州九州
福冈 | 熊本 | 鹿儿岛 | 宫崎 | 别府福冈 | 熊本 | 鹿儿岛 | 宫崎 | 别府



7天5晚 魅力九州7天5晚 魅力九州

【阿苏草千里】这是一座火山丘形状好似在草原上浮游的绿色圆锥山顶
有火山坑。

【阿苏火山】阿苏山是日本著名活火山。位于九州岛熊本县东北部，是
熊本的象征，以具有大型破火山口的复式火山闻名于世。

【九重梦大吊桥】带您步行越过日本第一，这是日本最长且高度最高的
一座吊桥。建立在九醉溪上的断崖絶壁、海拔为777米的高处，是非常
著名的风景名胜。【震动瀑布】

早晨飞抵日本福冈国际机场后，与专业导游会面。

【太宰府天满宫】為日本三大天神之一，地位相當於中國「孔廟」。

【水前寺成趣園】熊本水前寺主要以模仿日本東海道五十三景樣式的縮
小版興建而成。

【熊本的购物街】熊本市內最熱鬧的購物娛樂街道以上通和下通作中心
一路一直延伸下去不論是熊本有名老舖或名店、餐廳等都可以找到。佛
置身宇宙中。

住宿 4* Kum am o to  N ew  Sky  o r sim ila r

抵达福冈 (25mins) 太宰府 (2hours) 熊本
午餐、晚餐DA

Y 2

新山 - 新加坡或吉隆坡国际机场 (飞往) 福冈
机上用餐DA

Y 1

【仙巌園】日本國内具有代表性諸侯庭園。

乘坐渡轮前往樱岛

【有村溶岩展望所】所在樱岛火山的半山腰，可以较近距离的参观。

【日南海岸线】【鬼之洗衣板】环绕着一片长达8千米的环形波状岩
石。在海中隆起的水成岩，经过长时间地被波浪冲洗，砂岩层形成了现
在如层层堆积的板状形态。这就是“鬼之洗衣板”名称的由来。

熊本 (3.5hrs) 鹿儿岛 (1hrs) 樱岛 (2hrs) 宮崎
酒店早餐、午餐、晚餐DA

Y 3

住宿 4* M iyazak i JA L  C ity  o r sim ila r

宮崎 (3hrs) 阿蘇山 (1.5hrs) 九重 (1hrs) 别府
酒店早餐、午餐、晚餐DA

Y 4

住宿 4* Be p p u  Wan  Re so rt o r sm l

【海地狱】是八大温泉中中最大的一个，在阳光折射下，池水呈现出湛
蓝而清澈的色泽，给人望之有海的感觉，不过温度却高达98℃。

【金鱗湖】是位於日本大分縣由布市湯布院町地區由布院溫泉旁的一個
水池，池底有溫泉水與地下水湧出，再流入大分川，湧入的水溫約為攝
氏30度，湖面水溫則約在攝氏17度至23度之間。

【鸟栖名牌直销中心】尽情的享受购物乐。

别府 (40mins) 布院 (1.5hrs) 鸟栖 (50mins) 福冈
酒店早餐、午餐、晚餐DA

Y 5

住宿 4* C an al C ity  Wash in g to n  o r sm l

【福冈城】遗址是初代福冈藩主黑田长政耗时7年修建的城堡，共计用
去52万块石头，又称“舞鹤城”。

【朝日啤酒厂】福冈市唯一的啤酒工厂。

【福冈海滨公园】一到夏季就有许多人前来这里欣赏夏天的大海与沙
滩，也作为沙滩排球、沙滩足球、触式橄榄球等沙滩运动的胜地。

【天神地下拱廊商場】这里你可以买到日本当地特色的商品等。

【長洲屋台】最有特色的小吃有烤鸡肉串关东煮和最有名的以猪骨汤和
相对较细面条为特色的博多拉面。

福冈
酒店早餐、午餐、晚餐DA

Y 6

住宿 4* C an al C ity  Wash in g to n  o r sm l

飞返美丽家园
酒店早餐、机上用餐DA

Y 7
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D a iz a i f u  T e n m a n g u  S h r in e  which built over the grave of Sugawara no Michi-
zane and is one of the main shrines dedicated to Tenjin.

k u m a m o t o  S u iz e n j i  P a r k  is a traditional Japanese garden landscaped around 
a natural spring pond. The area was originally the site of Suizenji temple and 
more.

K u m a m o t o  S u iz e n j i  P a r k  S h im o t o r i  S h o p p in g  A r c a d e  free time for shopping.

DA
Y 2 Fukuoka (25mins) Daizaifu (2hrs) Kumamoto

L u n c h /D in n e rM e a l S t a y 4* K u m a m o to  N ew  S k y  o r  s im ila r

Welcome to a unique experience for this Japn Trip. Assemble to International 
Airport and begin your holiday with a pleasant flight to Japan. 

DA
Y 1 Johor Bahru - Singapore / Kuala Lumpur Airport

M e a l o n  B o a rdM e a l

7D5N JAPAN KYUSHU7D5N JAPAN KYUSHU

S e n g a n e n  G a r d e n  is a traditional garden and stately home in Kagoshima.

S a k u r a j im a  F e r r y  R id e

A r im u r a  O b s e r v a t o r y  P o in t  is an observation spot located on hillside of Ka-
goshima Prefecture Sakurajima volcano. 

N ic h in a n  K a ig a n  C o a s t  a n d  O n in o  S e n t a k u i t a  is like art created by nature. 
Constant wave action has eroded only the soft part of the rocks here, and 
created a long coastline formation and stretches for 8 kilometers.It is often 
referred to as Giant’s Washboard or Devil’s Washboard. The scene changes 
with the ebb and flow of the tides.

DA
Y 3 Kumamoto (2.5hrs) Kagoshima (3hrs) Miyazaki

B re a k fa s t /L u n c h /D in n e rM e a l S t a y 4* M iya z a k i J A L  C it y  o r  s im ila r

A s o  k u s a s e n r i  is an iconic scene, a vast emerald green grassland plateau with 
peacefully grazing cows on the top of the central peaks of Aso.

M o u n t  A s o  is the largest active volcano in Japan, on the island of Kyushu.

K o k o n o e  Yu m e  O t o r ib a s h i  S u s p e n s io n  B r id g e  Japan’s longest and loftiest 
pedestrian bridge, it presents panoramic scenes of Oita’s verdant countryside, 
including two waterfalls, the Naruko River and the valley 173 meters below.

S h in d o  F a l ls  is one of the 100 best Japanese Waterfalls located in Oita.

DA
Y 4 Miyazai (3hrs) Mt. Aso (1.5hrs) Kokonoe (1hrs) Beppu

B re a k fa s t /L u n c h /D in n e rM e a l S t a y 4* B e p p u  W a n  R e so r t  o r  s im ila r

F u k o u k a  C a s t le  R u in s  (Maizuru Park) Completed in the early Edo period for 
tozama daimyō Kuroda Nagamasa, it has been decreed a historic site by the 
Japanese government.

A s a h i  B e e r  F a c t o r y , Fukuoka introducing the Asahi Beer Hakata Brewery

M o t o m a c h i  S e a s id e  P a r k  is a one kilometer long stretch of artificial beach at 
the foot of Fukuoka Tower. At the center of the beach is Marizon

Te n j in  U n d e r g r o u n d  S h o p p in g  M a ll, large department stores, boutiques, 
and composite multi-function buildings concentrate here. 

F u k u o k a ’s  o p e n  a i r  f o o d  s t a n d s  (yatai) are possibly the city’s best known sym-
bol.

DA
Y 6 Fukuoka

B re a k fa s t /L u n c h /D in n e rM e a l S t a y 4* C a n a l C it y  F u k u o ka  o r  s im ila r

B e p p u  S e a  H e l l  B o i l in g  P o o l is the largest of the eight hot springs the hot 
spring is 200 meters deep and, at 98 C, almost boiling.

L a k e  K in r in k o  in the town of Yufuin in Oita is famous for its mystical views. The 
lake’s water is a mixture of cold and hot spring water, causing steam to rise 
from the lake’s surface.

To s u  P r e m iu m  F a c t o r y  O u t le t  is a good destination for shopping lovers.
DA

Y 5 Beppu (40mins) Yufulin (1.5hrs) Tosu (50mins) Fukuoka

B re a k fa s t /L u n c h /D in n e rM e a l S t a y 4* C a n a l C it y  F u k u o ka  o r  s im ila r

Hotel Breakfast / Meal on board

DA
Y 7 Fukuoka (FLIGHT) Home Sweet Home
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Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One), 
Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia
Hotline	: +607-334 3388        +6012-782 3788        info@top-one.com.my

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), 
Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia
Hotline	: +607-354 6666        info.molek@top-one.com.my

第一旅游机构（马）有限公司第一旅游机构（马）有限公司

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Reg no. 153982-T   KPL1000

www.top-one.com.my
Copyright © All rights reserved, Top-One Travel Services Corporation (M) Sdn Bhd

Contact :
联系:
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The product images shown are getting from internet for Illustration purpose only

TRAVEL DOCUMENT
It is passenger’s responsibility to ensure that have a valid international pass-
port at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & 
health certificates if required.
Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance 
to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight 
detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:
1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without 
prior notice. 
2. Every person participating in Top-One Travel’s Tours all travel at his/her 
own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional 
expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport ser-
vices, sickness, weather, strikes, war or other causes.
3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary 
at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods 
or in the event of a force majeure. 
4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://
www.top-one.com.my/more/tnc .
5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

旅游文件旅游文件
护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上（从返程日期计算
起），并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证
申请相关资料。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规：条规：
1.所有行程，膳食，酒店住宿和交通可能会有所更动，依据任何的情况而定，
恕不另行通知。
2.若出现无法预测的特殊情况，特别是旅游旺季期间，第一旅游将保留更改行
程或取消行程的权利。
3.每位参与第一旅游的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的
特殊情况（例如：交通延误/取消，天气，疾病，示威，战争，天灾等），而
引发而外指出问题，第一旅游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
4.详细条规，请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/
more/tnc。
5.基本成团人数为10人。
6.以上图片仅供参考用途，请以实物为准。

日本配套基本条款
1. 所有行程景点以中文讲解为准。
2. 如三人房型，房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
3. 如果大部分基本房型为两张单人床褥房型。
4. 如任何温泉酒店，房间或许会安排日式榻榻米。
5. 餐食以日式套餐为准。

JAPAN PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:
1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
3. Japan hotel basically conduct for Two Single Bed room (Twin Room)
4. Any Hot Spring Resort may arrange for Japanese Style Room
5. Meals will be Japanese Set

Travel Information

Currency
Japanese Yen
Yen 1,000 = (+/-) MYR 35.00

Time Zone
GMT +9 (1 hours Behind Malaysia Time)

Phone Code
+81

Weather	
Spring 	 (March - May)	 7°C - 25°C
Summer 	 (June - August)	 22°C - 32°C
Autumn	 (Sept - Nov)  	 10°C - 26°C
Winter 	 (Dec - February)   5°C - 9°C

Tour Fare and itineraries are subject to change depending on 

each country’s latest Covid-19 policies, local immigration poli-

cies and safety measures. 

所有行程日期，价格及内容，依据各国2019冠病入境的最

新政策与措施，进而调正。

Covid-19 Related

Fukuoka
福冈

Beppu
别府

Miyazaki
宫崎

Kagoshima
鹿儿岛

Kumamoto
熊本


